
Aktywność radnych podczas sesji Rady Miejskiej w Złotoryi w roku 2015

Bogdan Łoś

informacja obwodnica

zapytanie ustnie

Prośba o rozszerzenie tematu „z obwodnicą źle”. Robert Pawłowski: sprawa obwodnicy została 

odsunięta na dalszy plan. Na terenie 

województwa zostały wybudowane 2 mosty z 

pieniędzy unijnych. Powstanie mostów wymagało 

odpowiedniej liczby ruchu kołowego i tam trzeba 

wybudować drogi dojazdowe.

5Sesja nr:

remonty pl. Reymonta

wniosek ustnie

Zgłosił potrzebę  naprawy nawierzchni jezdni (są duże 

ubytki)  schodząc od hotelu w kierunku pl. Reymonta.

Robert Pawłowski: remonty ulic odbywają się na 

podstawie opracowanego harmonogramu. 

Ponawiam apel aby sprawy tego typu proszę 

zgłaszać do Wydziału Mienia.9Sesja nr:

bezpieczeństw miasto

zapytanie ustnie

Nawiązał do tematu  poruszonego przez radnego 

Antonowicza.  Istotnie problem jazdy crossowców 

przenosi się z lasów na teren miasta. Temat jest trudny 

ale podjąć go trzeba.9Sesja nr:

parkingi ul. Chopina

informacja ustnie

Od mieszkańców  otrzymał informację, że  na ul. Chopina 

jest wyznaczone niefortunne miejsce do parkowania.  Są 

trudności z wyjazdem.

Robert Pawłowski: uważam, że miejsca do 

parkowania na ul. Szkolnej jest dużo i nie powinno 

być problemu z wyjazdem.
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